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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Wystąpienie Starosty Powiatu Malborskiego Mirosława Czapli. 
7. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
8. Zapytania i interpelacje. 
9. Uchwały: 

a. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy działki numer 71/2  o 
powierzchni ogólnej 5,80 ha w Mątowach Wielkich z przeznaczeniem na 
cele rekreacyjno-mieszkaniowe, sportowe i usługowe. 

b. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr 
XIV/105/04 Rady Gminy Miłoradz z dnia 27 kwietnia 2004r. w sprawie 
wyznaczenia nauczyciela zastępującego dyrektora szkoły w razie jego 
nieobecności (zmiana II). 

c. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Miłoradz. 

d. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy 
Miłoradz. 

e. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia 
Gminy Miłoradz do Stowarzyszenia Gmin Powiatu Malborskiego. 

f. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz 
jako członka załoŜyciela do Lokalnej Grupy Działania. 

g. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego na sfinansowanie wydatków związanych z „Remontem 
centralnego ogrzewania w szkole Podstawowej w Miłoradzu” nie 
znajdujących pokrycia w planowanych dochodach Gminy. 

h. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
roku 2007 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 

i. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 
2007 (zm. II ). 

j. Nr IX/ /07  - podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały 
Nr VII/31/07  z dnia 17.03.07r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy 
Miłoradz na rok 2007 (zmiana I). 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11. Wolne wnioski i oświadczenia. 
12. Zakończenie obrad.         

       
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska otworzyła IX Sesję Rady Gminy Miłoradz. 
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Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska powitała przybyłych Radnych, Wójta Gminy, zaproszonych gości, 
Sołtysów i pracowników urzędu (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 
do protokołu), stwierdziła na podstawie listy obecności radnych prawomocność 
obrad – na stan 15 radnych udział w posiedzeniu bierze 13 radnych. 
 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała porządek obrad IX Sesji, następnie poprosiła Wójta Gminy 
Pana Tadeusza Bilińskiego o przedstawienie zmian do porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poprosił o przyjęcie do porządku obrad 
następujących projektów uchwał: 

� w sprawie: wyboru delegata do Stowarzyszenia Gmin Powiatu 
Malborskiego. 

� w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miłoradz w 
obrębach geodezyjnych: Gnojewo, Kończewice, Bystrze, Stara 
Kościelnica, Miłoradz, Mątowy Wielkie, Mątowy Małe dla terenów 
elektrowni wiatrowych. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poddała pod głosowanie wniosek Wójta Gminy Tadeusza Bilińskiego o 
dodanie ww. uchwał.  
 
Wniosek Wójta Gminy Pana Tadeusza Bilińskiego w głosowaniu jawnym 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Na obrady przybył Radny Pan Ryszard Bolek. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem porządku obrad z 
proponowanymi zmianami, dopisanie w punkcie 8 wymienionych uchwał 
pierwsza w podpunkcie „f”, a druga w podpunkcie „h”. 
 
Porządek obrad z proponowanymi zmianami w głosowaniu jawnym został 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska zwróciła się do Radnych, czy wnoszą uwagi do protokołu z poprzedniej  
VIII Sesji. 



 4 

Poinformowała, Ŝe wystąpił błąd pisarski, mylnie wpisano imię przy nazwisku 
Dyrektora Gimnazjum, wpisano Henryk, a winno być Krzysztof. Wymieniony 
błąd został poprawiony w protokole. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Protokół z VIII Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym zostały 
przyj ęty jednogłośnie. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe w okresie między sesjami, 11 maja radni i 
wójt Gminy Miłoradz gościli w Gminie Puck. Celem wizyty było zapoznanie się 
z działającą tam elektrownią wiatrową, która równieŜ ma powstać na terenie 
naszej gminy.  
12 maja odbyły się uroczystości związane z obchodami 60-lecia OSP Mątowy 
Wielkie i Miłoradz oraz gminne zawody straŜackie. Uroczystości odbywały się 
w Mątowach Wielkich. 
Ponadto w Mątowach Wielkich odbyło się spotkanie w obecności mieszkańców 
sołectwa z przedstawicielami policji, przedstawicielami Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i wójta gminy w sprawie omówienia 
warunków jakie panują w otoczeniu świetlicy wiejskiej. Stwierdzono, Ŝe bar za 
blisko sąsiaduje ze świetlicą wiejską, dzieci i młodzieŜ przebywająca na 
świetlicy słyszy rozmowy, które toczą się w barze poprzez zamknięte drzwi, 
ponadto wejście do baru jest blisko wejścia na świetlicę. Po dyskusji ustalono, 
Ŝe gmina dokona likwidacji WC oraz pomieszczenia po magazynku, które 
zlokalizowane są na zewnątrz obiektu i w obrębie budynku zostaną umieszczone 
śmietniki, Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu zlikwiduje drzwi 
między świetlicą, a barem oraz właściciel baru ogrodzi teren między barem, a 
terenem świetlicy. 
Ponadto poinformowała, Ŝe uczestniczyła w poŜegnaniu młodzieŜy 
gimnazjalnej, która wyjeŜdŜała do Neustadt w Niemczech na turniej piłki 
noŜnej.  Na tym turnieju nasza reprezentacja zajęła 5 miejsce. 
Odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, na którym omówiono sposób 
utrzymania boisk piłkarskich zlokalizowanych przy szkołach w Miłoradzu i 
Kończewicach. 
19 maja odbyła się uroczystość nadania imienia Janusza Korczaka Gimnazjum 
Publicznemu w Miłoradzu. 
1 czerwca uczestniczyła w uroczystości wręczenia tytułu Człowieka Roku dla 
Wójta Gminy Malbork Pani Jadwigi Rochowicz. 
Poinformowała, Ŝe uczestniczy w pracach związanych z podłączeniem ścieków 
do oczyszczalni w Czerwonych Stogach. 
Ponadto oznajmiła, Ŝe 23 maja odbył się konkurs na dyrektora Gimnazjum 
Publicznego w Miłoradzu. Dyrektorem został Pan Krzysztof śołędziewski.  
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Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska 
oraz Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński pogratulowali dyrektorowi wygrania 
konkursu oraz Ŝyczyli sukcesów w pracy. 
 
Ad. 6 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe Starostę Powiatu Malborskiego 
reprezentują: 

� Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka, 

� Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Pan Edward śak. 
 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka podziękowała w imieniu Starosty Powiatu Malborskiego Pana 
Mirosława Czapli za zaproszenie na sesję Rady Gminy Miłoradz. 
Poinformowała, Ŝe uchwałą Rady Powiatu Malborskiego zwiększono z 77 km 
do 130 km ilość dróg przeznaczonych do remontu. Stwierdziła ponadto, Ŝe w 
bazie RPO jest pierwsza wersja 77 km. Obecnie RPO podlega uszczegółowieniu 
i ostateczna wersja ma być rozpatrzona latem tego roku. Brakuje wzorów 
wniosków aplikacyjnych oraz wzorów umów. Poinformowała, Ŝe jest 
opracowana przez Urząd Marszałkowski wersja podziału województwa na 
subregiony. Powiat malborski zakwalifikowano do subregionu południowego 
nadwiślańskiego, w skład tego subregionu weszłyby jeszcze 4 powiaty. Na ten 
subregion przeznaczona zostałaby kwota 42,4 mln. euro, powiat malborski 
miałby do dyspozycji kwotę 33 mln. złotych na remonty dróg. 
Omówiła takŜe oś 9, która jest przewidziana dla gmin o liczbie mieszkańców 
poniŜej 35 tys. i z tego powiat malborski moŜe otrzymać około 7 mln. zł. W tej 
osi wymagany jest wkład własny minimum 20%, a w pozostałych 25%. 
Stwierdziła, Ŝe przy rozpatrywaniu projektów będzie brany pod uwagę udział 
własny, co spowoduje, Ŝe najlepiej punktowane będą projekty, których udział 
własny środków finansowych jest jak najwyŜszy. Dlatego przy projektach 
drogowych konieczne jest współfinansowanie gmin. WaŜnym elementem jest 
odpowiednie, dokładne przygotowanie dokumentacji technicznej ze wszystkimi 
niezbędnymi załącznikami aby móc wstępnie określić szacunkową wartość 
inwestycji, która umoŜliwi określenie o jakie środki finansowe moŜemy 
aplikować. RozbieŜności, które powstaną po podpisaniu umowy, mogą 
doprowadzić do niekwalifikowania dodatkowych kosztów. 
Istnieje moŜliwość pozyskiwania funduszy zewnętrznych przez stowarzyszenia. 
W tym celu zostało powołane stowarzyszenie gmin powiatu malborskiego, gdyŜ 
działające na naszym terenie stowarzyszenia nie wykazują zainteresowania w 
pozyskiwaniu funduszy unijnych. W projektach dla stowarzyszeń 
dofinansowanie moŜe wynosić nawet powyŜej 90% i jako wkład własny moŜna 
wliczyć pracę mieszkańców. Z funduszy norweskich stowarzyszenia mogą 
pozyskać kwotę 38 mln. euro w latach 2007 – 2009.  
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Sołtys wsi Pogorzała Wieś Pan Tadeusz Milarski zapytał się, czy istnieje 
moŜliwość stworzenia warunków przez powiat aby powstawały nowe zakłady 
pracy. 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka poinformowała, Ŝe tworzenie warunków dla potencjalnych 
przedsiębiorców jest w gestii samorządów, starosta nie ma takich kompetencji. 
 
Radna Pani Małgorzata Kielar zapytała się: 

� czy remont drogi przez Pogorzałą Wieś jest traktowany priorytetowo, 
� co z programem odnowy wsi, 
� wstępny wybór obwodnicy północnej Malborka jest mniej korzystny 

aniŜeli południowej dla powiatu malborskiego, 
� jeŜeli przystąpimy do stowarzyszenia powiatu malborskiego, a przystąpi 

miasto Malbork, to ile na tym stracą gminy, 
� czy istnieje moŜliwość informowania o szkoleniach poprzez urząd gminy. 

 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka stwierdziła, Ŝe zaproszenia na spotkania i szkolenia będą przesyłane 
do urzędów gmin celem poinformowania jak największej liczby mieszkańców. 
Program odnowy wsi ma zostać zastąpiony przez program LIDER, brak jest 
konkretnych informacji w tym temacie. 
Miasto Malbork nie jest zbytnio zainteresowane przystąpieniem do 
stowarzyszenia, ale jeŜeli będzie, to będzie dysponowało jednym głosem na 
walnym zgromadzeniu, a gmin jest 5. 
W sprawie obwodnicy stwierdziła, Ŝe wstępny wybór koncepcji północnej jest 
podyktowany względami ekonomicznymi. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe kwota 33 mln. zł na remonty dróg 
w powiecie jest bardzo mała. W obecnej sytuacji gdy wszystko droŜeje moŜna 
określić, Ŝe rocznie powiat wyremontuje 5 km dróg. Poprosił, aby nie doszło do 
sytuacji, Ŝe są tzw. „lepsi i gorsi” i nie skłócić gmin oraz aby przygotować 
wnioski do aplikowania w sposób profesjonalny, gdyŜ na etapie sprawdzania 
będzie duŜy odsiew wniosków. Zapytał się, czy powiat będzie występował o 
środki finansowe z innych programów z których moŜna remontować drogi, a nie 
tylko z RPO. 
Poinformował, Ŝe program odnowy wsi jest umieszczony jako jedno z zadań w 
osi 9. 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka poinformowała, Ŝe aby aplikować z innych funduszy potrzebny jest 
wkład własny, którego starostwo nie ma. Na zaplanowane podstawowe działania 
w infrastrukturze dróg powiatowych środki finansowe będą pochodziły z 
kredytu. 
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Stwierdziła ponadto, Ŝe do wyboru dróg przeznaczonych do remontu, będzie 
powołany zespół, który rozstrzygnie jakie projekty będą realizowane, 
przewiduje się, Ŝe będzie to jeden projekt rocznie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska stwierdziła, Ŝe temat remontu dróg jest bardzo waŜny dla naszej 
społeczności, radni chcą pomóc w realizacji tych zamiarów, przekazali do 
budŜetu starostwa środki finansowe, które są niezbędne do wykonania 
dokumentacji, ponadto deklarujemy pomoc we współinwestowaniu remontu 
dróg. Poinformowała, Ŝe wykazujemy duŜe zainteresowanie tym problemem, ale 
czy nasze działania są spójne z działaniami ze strony starostwa. Rezerwowanie 
środków finansowych na ten cel jest duŜym obciąŜeniem dla naszego budŜetu.  
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka poinformowała, Ŝe bardzo waŜnym elementem przygotowania 
projektu jest montaŜ finansowy, dlatego będą odbywały się spotkania w 
starostwie celem wyboru i uzgodnień projektów. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe decyzja o przebiegu obwodnicy 
Malborka nie jest decyzją ostateczną. Wobec powyŜszego złoŜył wniosek 
formalny o opracowanie stanowiska przez Radę Gminy Miłoradz w sprawie 
przebiegu obwodnicy. 
 
Radna Pani Renata Olszewska zapytała się, czy w tym roku odbędą się 
konkursy na wybór projektów. 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka stwierdziła, Ŝe będą odbywały się jesienią tego roku gdy pojawią się 
akty wykonawcze. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poinformował, Ŝe 
radni otrzymali kilka lat temu harmonogram remontu dróg powiatowych w 
poszczególnych latach ale z dzisiejszej dyskusji moŜna wnioskować, Ŝe ten plan 
pracy jest nieaktualny. 
Odniósł się ponadto do pomocy starostwa przy sporządzaniu planów 
zagospodarowania przestrzennego aby tereny przy drodze  krajowej wyłączyć z 
produkcji rolniczej. 
 
Naczelnik Wydziału Rozwoju i Promocji Powiatu Pani Małgorzata 
Grosicka stwierdziła, Ŝe Pan Lesiewicz proponuje powołanie powiatowego 
zespołu urbanistycznego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła, Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana Edwarda śaka 
aby poinformował zebranych na jakim etapie jest wykonanie dokumentacji od 
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skrzyŜowania z drogą krajową nr 22 przez Starą Kościelnicę, Miłoradz, 
Pogorzałą Wieś do granicy Gminy Miłoradz. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak poinformował, Ŝe na 
drogi powiatowe starostwo przeznacza ponad 1 mln. zł. Zarząd Dróg 
Powiatowych ma pod sobą 233 km dróg, z czego na terenie Gminy Miłoradz jest 
44km (19%). Stwierdził, Ŝe około 60% dróg nie nadaje się do naprawy, a tylko 
do odbudowy. Na naprawy dróg przeznaczono w budŜecie ponad 500 tys. zł ale 
ta kwota jest niewystarczająca. Gmina Lichnowy przekazała 40 tys. zł, Gmina 
Malbork 30 tys. zł na remonty cząstkowe. Poprosił radnych aby przekazali 
środki finansowe, które zostaną przeznaczone na remonty cząstkowe dróg. 
 
Radna Pani Anna Grabowska zapytała się, kiedy będą usunięte karpy z 
poboczy dróg. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła, o wstawienie w Starej Kościelnicy znaku informacyjnego o 
bawiących się dzieciach, gdyŜ przy drodze powiatowej znajduje się plac zabaw. 
 
Radny Pan Wacław Podgórski zwrócił się z prośbą o umieszczenie we wsi 
Kończewice tablic informacyjnych o kontroli radarowej. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak poinformował, Ŝe w 
tym roku wszystkie osoby, które usuwały drzewa przy drogach zostały 
zobligowane do usunięcia karp (wszczynano postępowania administracyjne). 
Poprosił radną o określenie miejsca i ta informacja zostanie sprawdzona. 
W sprawie znaków drogowych składa się wniosek do starosty ale wstawianie 
dodatkowych znaków nie przynosi spodziewanych efektów.  
 
Sołtys wsi Pogorzała Wieś Pan Tadeusz Milarski zapytał się, czy nie lepszym 
rozwiązaniem byłoby zatrudnienie dróŜników, którzy opiekowaliby się drogami, 
poboczami. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak wyraził osobisty 
pogląd, Ŝe jest przeciwny powrotu do dróŜników. Obecnie jeździ zbyt duŜo 
samochodów i o duŜej ładowności.  
W sprawie dokumentacji, o którą zapytała Przewodnicząca Rady Gminy, 
stwierdził, Ŝe brak jest uchwały Rady Gminy Miłoradz o przeznaczeniu środków 
na dokumentację w wysokości 220 tys. zł. Dotychczas ogłoszono trzy przetargi 
na to zadanie ale nie wyłoniono firmy projektowej. Ponadto stwierdził, Ŝe rosną 
ceny na wykonanie dokumentacji, które dochodzą w niektórych przypadkach do 
35 tys. zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała, Ŝe została podjęta uchwała na kwietniowej sesji o 
przekazaniu środków finansowych dla powiatu. 
 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Pan Edward śak wyjaśnił, Ŝe ta 
uchwała nie precyzowała w jakiej wysokości przeznacza się środki finansowe na 
opracowanie dokumentacji. 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński przedstawił informację o swojej 
działalności i realizacji zadań w okresie między sesjami. Poinformował, Ŝe 
odbył naradę z dyrektorami szkół w sprawie organizacji nowego roku szkolnego 
oraz w temacie zarządzania terenami sportowymi przy szkołach. 
Wspólnie z Radnymi Wacławem Podgórskim i Tadeuszem Majewskim 
uczestniczyli w spotkaniu z właścicielem tartaku, którego celem było 
wyjaśnienie braku materiału drzewnego na budowę wieŜy widokowej. Wobec 
braku jasnych wyjaśnień sprawa została skierowana do prokuratury. 
Poinformował, Ŝe odbywały się w tym okresie uroczystości związane z dniem 
straŜaka. W tym roku odbyły się w Mątowach Wielkich i były połączone z 
zawodami straŜackimi. 
Uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Powiatowy Urząd Pracy w 
Malborku w sprawie szkoleń i na terenie powiatu. Będzie istniała moŜliwość np. 
zdobycia uprawnień instruktorów do spraw sportu, kultury. 
Ponadto nasza gmina ma dyspozycji 10 pracowników w ramach robót 
publicznych. Stwierdził, Ŝe jest problem ze znalezieniem chętnych do pracy. 
Występują przypadki odmowy pracy bądź porzucenia. 
Uczestniczył w spotkaniach związanych z konsultacją dotyczącą przebiegu 
obwodnicy Malborka. stwierdził, Ŝe zaproponował przekazanie nieodpłatne dróg 
gminnych i terenów gminnych po których miałaby przebiegać droga.  
Uczestniczył w spotkaniu w Starej Kościelnicy w sprawie naprawy drogi polnej. 
Po kilkugodzinnej dyskusji rolnicy wycofali się z partycypacji w kosztach 
naprawy drogi. 
Odbył spotkanie, na którym omawiano odnawialne źródła energii.  
Uczestniczył w uroczystościach związanych z nadaniem patrona Gimnazjum 
Publicznemu w Miłoradzu. 
Uczestniczył w wyjeździe do Niemiec, na którym spotkał się z władzami miasta 
Neustadt, które są zainteresowane współpracą.  
Poinformował, Ŝe uczestniczył w uroczystości nadania herbu Gminie Malbork. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska podziękowała Panu Wójtowi za informację. 
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Ad. 8 
Radna Pani Anna Grabowska poprosiła aby uporządkować teren koło ośrodka 
zdrowia, który jest mocno zachwaszczony. 
 
Radny Pan Władysław Strąk poinformował, Ŝe wpłynęło pismo do wójta w 
sprawie grania w piłkę koło świetlicy. Stwierdził, Ŝe nie jest to opinia 
mieszkańców, a jedynie jednej osoby. 
Zapytał się, czy aktualna jest likwidacja WC oraz pomieszczenia po magazynku 
w Mątowach Wielkich oraz czy zostaną wstawione okna i drzwi do budynku 
świetlicy oraz co z ogródkiem piwnym. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe pomieszczenia zostaną 
zlikwidowane, a przeciwko powstaniu ogródka piwnego nic nie ma. Warunkiem 
jest uzyskanie zgody Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
spoŜycie na miejscu.  
 
Radny Pan Tadeusz Majewski zapytał się, jak wygląda sprawa odwrócenia 
ścieków, co mamy robić. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe sytuacja jest trudna, ale 
czekamy na wynik naszych rozmów. Nasza gmina jest wyłączona z aglomeracji 
malborskiej, jeŜeli zaistnieje potrzeba wystąpi do radnych o podjęcie uchwały o 
zmianę aglomeracji, nasza gmina jest zaliczona do aglomeracji samo 
oczyszczającej się. Mając stosowną uchwałę występuje się do ministerstwa 
ochrony środowiska o powiększenie aglomeracji malborskiej. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski zapytał się, czy jest program zorganizowania 
wypoczynku letniego dla dzieci. Jak daleko są zaawansowane prace z 
przeniesieniem przedszkola do budynku szkoły. Kidy powstanie plac zabaw w 
Mątowach Wielkich PGR. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe w dniu dzisiejszym w szkole 
jest pracownik SANEPiD-u, który określi jakie prace naleŜy wykonać. 
W sprawie wypoczynku letniego dzieci poinformował, Ŝe Dyrektor Gminnego 
Ośrodka Kultury i Sportu Pani Wiesława Puchalska ma przygotować plany 
pracy świetlic i dostosować czas pracy świetlic w tym okresie. 
W temacie placu zabaw, w jakie urządzenia ma być wyposaŜony i kiedy 
zostanie to zrealizowane naleŜy kontaktować się z Jerzym Balikiem. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek zapytał się, co 
będzie z dowozem dzieci ze Starej Wisły, gdyŜ Conex zlikwidował ranny kurs 
autobusu. Poprosił aby pomóc rozwiązać sprawę dzierŜawy łąk nadwiślańskich, 
ten problem trwa juŜ kilka lat i nikt z agencji nie chce podpisać umowy na 
dzierŜawę. Ponadto zapytał się, czy istnieje moŜliwość wymiany tablicy z 
napisem Kończewice, jest ona cała pordzewiała. 
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Radny Pan Wacław Podgórski poinformował, Ŝe przystanek, który stoi na 
terenie szkoły ulega dewastacji, gdyŜ nie jest zamocowany i silne wiatry mogą 
doprowadzić do jego zniszczenia. Odniósł się do stanu chodników we wsi 
Kończewice, który wymaga naprawy, płytki ulegają przechyleniu i chodnik nie 
jest równy, a na odcinku do kościoła w stronę Magry, płytki zostały ściągnięte w 
ubiegłym roku i nie widać Ŝadnych prac w celu przywrócenia stanu 
pierwotnego. 
 
Radny Pan Zbigniew Kaszuba zapytał się, kto jest odpowiedzialny za 
koszenie trawy koło kortu tenisowego. 
 
Radny Pan Stanisław Górczyński poinformował, Ŝe chodnik koło 
gospodarstwa Pana Tymca jest zarośnięty i nie moŜna po nim przejść. 
 
Sołtys wsi Pogorzała Wieś Pan Tadeusz Milarski zapytał się, czy istnieje 
moŜliwość pomocy w doprowadzeniu internetu do Pogorzałej Wsi oraz czy 
wiadomo kiedy ruszy kanalizacja wsi. 
 
Sołtys wsi Mątowy Wielkie Pan Marian Kuta  poinformował, Ŝe do Państwa 
Szwaczyków droga jest w tragicznym stanie, jest nieprzejezdna.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska złoŜyła wniosek formalny, aby po zakończeniu IX Sesji zwołać X 
Nadzwyczajną Sesję w celu podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w roku 2007 przez Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego.   
 
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna 
Kostrzewy – Rzoski w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poprosiła Z-cę Przewodniczącego Rady Gminy Pana Ryszarda Bolka o 
prowadzenie dalszej części obrad. 
 
a. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy działki numer 71/2  o powierzchni ogólnej 
5,80 ha w Mątowach Wielkich z przeznaczeniem na cele rekreacyjno-
mieszkaniowe, sportowe i usługowe. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała radnych, Ŝe zapis w § 1 został zmieniony tak jak 
uzgodniono na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i wykreślono zapis 
w § 2. Poprosiła, aby w przetargu, który wyłoni firmę do przygotowania ww. 
działek na sprzedaŜ, uczestniczyli radni. 
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Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński wyjaśnił, Ŝe podjęcie tej uchwały umoŜliwi 
wynajęcie firmy, która dokona podziału tej działki, wyceni powstałe działki i 
dokona sprzedaŜy działek w naszym imieniu, gmina pozostawi sobie po 
podziale 3 działki. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski stwierdził, Ŝe uzyskane ze sprzedaŜy tych 
działek środki finansowe zostaną przeznaczone na przygotowanie terenów pod 
zabudowę po drugiej stronie drogi, w tym wybagrowanie jeziora. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/47/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie sprzedaŜy działki numer 71/2  o powierzchni ogólnej 5,80 ha w 
Mątowach Wielkich z przeznaczeniem na cele rekreacyjno-mieszkaniowe, 
sportowe i usługowe w głosowaniu jawnym została przyjęta 13 głosami za i 
1 głosem wstrzymującym się. 
 
b. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany do Uchwały Nr XIV/105/04 Rady Gminy 
Miłoradz z dnia 27 kwietnia 2004r. w sprawie wyznaczenia nauczyciela 
zastępującego dyrektora szkoły w razie jego nieobecności (zmiana II). 
Następnie zapytał, kto z Radnych ma uwagi do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska odczytała pismo dyrektora Zespołu Szkolno Przedszkolnego w 
Miłoradzu o rezygnacji ze stanowiska społecznego dyrektora Pani Ewy Kiełdyś 
– Lemanowskiej i przyjęciu przez radę Pedagogiczną kandydatury na ww. 
stanowisko Pani Aliny Kotara. Pismo stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/48/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie zmiany do Uchwały Nr XIV/105/04 Rady Gminy Miłoradz z dnia 
27 kwietnia 2004r. w sprawie wyznaczenia nauczyciela zastępującego 
dyrektora szkoły w razie jego nieobecności (zmiana II) w głosowaniu 
jawnym została przyjęta 13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
c. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miłoradz. 
Poinformował, Ŝe zostały naniesione wszystkie poprawki jakie zostały 
przedyskutowane na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Następnie zapytał, kto z Radnych ma uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
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Uchwała Nr IX/49/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została 
przyj ęta jednogłośnie. 
 
d. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/50/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie nadania statutu Urzędowi Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym 
została przyjęta 13 głosami za i 1 głosem wstrzymującym się. 
 
e. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy Miłoradz do 
Stowarzyszenia Gmin Powiatu Malborskiego. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/51/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie utworzenia i przystąpienia Gminy Miłoradz do Stowarzyszenia 
Gmin Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
f. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Gmin Powiatu 
Malborskiego. 
Poprosił o zgłaszanie kandydatur do reprezentowania naszej gminy. 
 
Radny Pan Władysław Strąk zgłosił kandydaturę Radnej Pani Małgorzaty 
Kielar. 
Radna Pani Małgorzaty Kielar wyraziła zgodę na kandydowanie. 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie zgłoszoną kandydaturę Pani Małgorzaty Kielar. 
 
W głosowaniu jawnym zaproponowana kandydatura Radnej Pani 
Małgorzaty Kielar została przyjęta 13 głosami za i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia 
Gmin Powiatu Malborskiego. 
 
Uchwała Nr IX/52/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Gmin Powiatu Malborskiego w 



 14 

głosowaniu jawnym została przyjęta 13 głosami za i 1 głosem 
wstrzymującym się. 
 
g. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz jako członka 
załoŜyciela do Lokalnej Grupy Działania. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe z przedstawicieli 
wszystkich sołectw z terenu gminy powoła się zespół roboczy, który opracuje 
załoŜenia do strategii działania. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Katarzyna Kostrzewa – 
Rzoska poinformowała zebranych, Ŝe do końca września będą trwały procedury 
związane z rejestracją stowarzyszenia, a do końca tego roku będzie opracowana 
strategia działania stowarzyszenia. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/53/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie przystąpienia Gminy Miłoradz jako członka załoŜyciela do 
Lokalnej Grupy Działania w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
h. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miłoradz 
w obrębach geodezyjnych: Gnojewo, Kończewice, Bystrze, Stara Kościelnica, 
Miłoradz, Mątowy Wielkie, Mątowy Małe dla terenów elektrowni wiatrowych. 
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe firma EPA zwróciła się z 
prośbą o zwiększenie obszaru do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miłoradz, gdyŜ zwiększyło 
się zainteresowanie lokalizacją turbin wiatrowych w innych obrębach 
geodezyjnych.  
Stwierdził, Ŝe podjęcie ww. uchwały umoŜliwi firmie wykonanie studium 
zagospodarowania przestrzennego, które będzie uzgadniane na komisjach.  
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/54/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Miłoradz w obrębach 
geodezyjnych: Gnojewo, Kończewice, Bystrze, Stara Kościelnica, Miłoradz, 
Mątowy Wielkie, Mątowy Małe dla terenów elektrowni wiatrowych w 
głosowaniu jawnym została przyjęta 12 głosami za, 1 głosem przeciw i 1 
głosem wstrzymującym się. 
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i. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 
sfinansowanie wydatków związanych z „Remontem centralnego ogrzewania w 
szkole Podstawowej w Miłoradzu” nie znajdujących pokrycia w planowanych 
dochodach Gminy. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/55/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 
wydatków związanych z „Remontem centralnego ogrzewania w szkole 
Podstawowej w Miłoradzu” nie znajdujących pokrycia w planowanych 
dochodach Gminy w głosowaniu jawnym została przyjęta 13 głosami za i 1 
głosem wstrzymującym się. 
 
j. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2007 przez 
Gminę Miłoradz dla Powiatu Malborskiego. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji. 
Uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/56/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2007 przez Gminę Miłoradz 
dla Powiatu Malborskiego w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
k. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2007 (zmiana II). 
 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budŜecie: 

� ROLNICTWO I ŁOWIECTWO 
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zwiększa się 
plan dochodów o kwotę 4.574zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 
majątkowych o w/w kwotę z przeznaczeniem na budowę sieci wodociągowej w 
Miłoradzu. 
W rozdziale tym równieŜ zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 
23.000zł i jednocześnie zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o kwotę 
21.600zł na remont kanalizacji sanitarnej na osiedlu w Miłoradzu. 

� TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ 
W rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe zwiększa się plan wydatków o 
kwotę 20.000zł na remont cząstkowy dróg powiatowych: Miłoradz - Pogorzała 
Wieś, Mątowy Wielkie - Mątowy Małe. 
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W rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne zmniejsza się plan wydatków 
bieŜących o kwotę 20.000zł.  

� BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA 
PRZECIWPOśAROWA 

W rozdziale 75412 – Ochotnicze straŜe poŜarne zwiększa się plan dochodów o 
kwotę 1.311zł – otrzymane odszkodowanie z PZU za włamanie do remizy OSP 
Miłoradz, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieŜących o w/w kwotę z 
przeznaczeniem na zakup paliwa dla jednostek OSP. 

� RÓśNE ROZLIOCZENIA 
W rozdziale 75818 – Rezerwy ogólne i celowe zmniejsza się plan rezerwy na 
inwestycje o kwotę 22.600zł. 

� OŚWIATA I WYCHOWANIE 
W rozdziale 80101 – W szkole podstawowej w Kończewicach zmniejsza się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 500zł, jednocześnie zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 1.000zł z przeznaczeniem na pielęgnację boiska 
szkolnego. W szkole podstawowej w Miłoradzu zmniejsza się plan wydatków 
inwestycyjnych o kwotę 135.000zł, jednocześnie zwiększa się plan wydatków 
bieŜących na usługi remontowe o kwotę 159.000zł z przeznaczeniem na 
wykonanie remontu c.o. w szkole. 
W rozdziale 80110 – Gimnazja zwiększa się plan wydatków bieŜących o kwotę 
5.000zł z przeznaczeniem na pielęgnację boiska szkolnego. 

� OCHRONA ZDROWIA 
W rozdziale 85154 – Przeciwdziałanie alkoholizmowi zmniejsza się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 6.000zł, jednocześnie zwiększa się plan 
wydatków inwestycyjnych o w/w kwotę na zakup placu zabaw dla dzieci. 

� EDUKACYJNA OPIEKA WYCHOWAWCZA 
W rozdziale 85415 – Pomoc materialna dla uczniów zwiększa się plan 
wydatków bieŜących o kwotę 500zł z przeznaczeniem na wypłatę stypendia dla 
najlepszych uczniów. 

� KULTURA I OCHRONA DZIEDZICTWA NARODOWEGO 
W rozdziale 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby zmniejsza się 
plan wydatków bieŜących o kwotę 6.000zł. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
 
Uchwała Nr IX/57/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2007 (zmiana II) w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
l. Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Ryszard Bolek odczytał 
projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr VII/31/07  z dnia 
17.03.07r. w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007 (zmiana 
I). 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu 
komisji. 
Uwag nie wniesiono. 
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Uchwała Nr IX/58/07 Rady Gminy Miłoradz z dnia 14 czerwca 2007 roku w 
sprawie zmiany załącznika do Uchwały Nr VII/31/07  z dnia 17.03.07r. w 
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Miłoradz na rok 2007 (zmiana I) w 
głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
 
Obrady sesji opuściła Radna Pani Anna Grabowska po uprzednim zwolnieniu 
się u Przewodniczący Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska poddała 
pod głosowanie wniosek formalny Radnego Pana Tadeusza Majewskiego o 
opracowanie stanowiska, rezolucji przez Radę Gminy Miłoradz w sprawie 
przebiegu obwodnicy Malborka stroną południową. 
 
Wniosek Radnego Pana Tadeusza Majewskiego w głosowaniu jawnym 
został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 9 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński w odpowiedzi na zapytania i interpelacje, 
poinformował, Ŝe Connex zawiesił kursowanie autobusu tłumacząc, Ŝe nie 
jeździ nim deklarowana wcześniej liczba osób. Będzie zorganizowane spotkanie 
z mieszkańcami starej Wisły. 
W sprawie dzierŜawy łąk nadwiślańskich poinformował, Ŝe są prowadzone 
rozmowy od dwóch lat. MoŜna wywnioskować, Ŝe agencja specjalnie opóźnia 
podpisanie umowy dzierŜawy. Zostanie wysłane pismo ze skargą do dyrektora 
na opieszałość. 
Zakup tablic z nazwą terenu zabudowanego przy drodze powiatowej jest w 
gestii Zarządu Dróg Powiatowych. 
W sprawie przystanku, który ma być zamontowany w Kończewicach, 
poinformował, Ŝe Poczta Polska nie przekazała nam 64 m2 . Została napisana 
skarga na brak działań w tym zakresie. Otrzymaliśmy odpowiedź, Ŝe negują 
naszą wycenę i sami zlecą rzeczoznawcy przeprowadzenie wyceny. Te działania 
przedłuŜają postawienie przystanku. 
Koszenie terenów zielonych koło kortu w Miłoradzu jest zadaniem szkoły. 
W temacie połoŜenia brakujących płytek chodnikowych stwierdził, Ŝe brak jest 
osób chętnych do pracy w ramach robót publicznych. Natomiast na 
zarośniętych, zachwaszczonych chodnikach ponownie trzeba będzie 
przeprowadzić oprysk środkami chemicznymi. 
W sprawie kwestii przeznaczenia budynku po przedszkolu stwierdził, Ŝe po 
wakacjach w komisjach ten temat się przedyskutuje. 
W sprawie internetu poinformował, Ŝe na ten teren muszą wejść firmy 
zewnętrzne, które zapewnią optymalne parametry działania usługi.  
W temacie kanalizacji wsi Pogorzała Wieś, poinformował, Ŝe w tym roku nie 
przewiduje się inwestycji, ale jeŜeli pojawią się programy, które umoŜliwi ą 
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przeprowadzenie inwestycji to przygotuje się wniosek na wykonanie tego 
zadania. 
Odnośnie doprowadzenia wody do Państwa Szwaczyków i nieprzejezdnej drogi 
stwierdził, Ŝe do dnia dzisiejszego nie podpisano umowy na wykonanie 
przyłącza, a problem wyrównania drogi był moŜliwy do wykonania przez Pana 
Szwaczyka, który odpracowywał karę na rzecz gminy ale nie skorzystał z 
moŜliwości poprawy warunków dojazdu do swojego domu. Poinformował, Ŝe 
uzgodniono z Gospodarstwem Rolnym Bystrze podstawienie ciągnika z 
przyczepą w celu przetransportowania starych krawęŜników i wyrównaniu tej 
drogi. 
 
Ad. 10 
Radna Pani Małgorzata Kielar poinformowała, Ŝe naleŜy ustalić organizację 
wyjazdów promujących gminę.  
 
Wójt Gminy Pan Tadeusz Biliński poinformował, Ŝe sprawą organizacyjną 
wyjazdów promujących gminę zajmuje się Dyrektor Gminnego Ośrodka 
Kultury i Sportu Pani Wiesława Puchalska. 
 
Radny Pan Tadeusz Majewski poprosił, aby usunąć śmieci z drogi do starego 
cmentarza w lasku na Kłosowie.  
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Gminy Pani Katarzyna Kostrzewa – Rzoska ogłosiła 
zakończenie obrad oraz podziękowała za udział w obradach IX Sesji Rady 
Gminy Miłoradz. 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Katarzyna Kostrzewa - Rzoska 


